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Onderwerp: E-mail aan Gemeenteraad / Station Molenvliet 

Een tijdje terug gaf het CDA aan wel graag een station bij Molenvliet te zien komen. 

Nu is het maar de vraag wanneer dat station er komt. 

Op zich zou het geen overbodige luxe zijn, want in Molenvliet is de meeste vervoersvraag ten opzichte van andere 

delen in Woerden. 

In de afgelopen jaren is op station Woerden veel aandacht besteed aan het uitbreiden van de fietsenstallingen. 

Maar ik merk nu al dat de fietsenstallingen weer overvol beginnen te raken. 

Als er een station bij Molenvliet erbij zou komen, kun je het aantal reizigers en fietsers verdelen over de stations. 

Want nu zijn het ook de mensen uit Molenvliet die naar mijn idee het meest gebruik maken van station Woerden. 

Waardoor erin de fietsenstallingen een overbezetting ontstaat. 

Er rijd nu in Molenvliet op de Weidebloemenlaan SyntusFlex en in de spits een stadsdienst. Maar de meeste mensen 

in Molenvliet hebben helemaal geen zin om allerlei dingen te moeten te gaan regelen met SyntusFlex. Daarom gaan 

mensen liever met de fiets naar het station Woerden, want dat is veel sneller. 

Vriendelijke groet, 
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